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Tato zdánlivě pohodová, hezká, 

vždycky se docela dobře oblékající 

učitelka možná skrývá mnohá 

tajemství (ze svých cest), v naší nové 

anketě 7 s učiteli se možná dozvíme 

více. S mým spisovatelským 

společníkem jsme sami položili všech 

7 otázek a paní učitelka nám na ně 

s úsměvem odpověděla. :D 

1. Kde jste byla o prázdninách? 
V Jizerských horách, na ostrově Rhodos a 

v Krkonoších 

2. Jak se vám tam líbilo? 
Strašně moc. 

3. Těšila jste se na nás? 
Ano, těšila. 

4. Těšila jste se na výuku? 
Jo. 

5. Pečete? 
Peču. 

6. A upekla byste něco pro školní 
noviny? 

  Pro školní noviny nepeču  . 

Tomáš Vacek 

A tak nás zajímá jediné – peče paní 

učitelka alespoň se školními novinami? 
 

Nastal nám říjen. Podzim je už v plném proudu a akce 
Motýl za námi. No a tak vás jistě napadá otázka: Co nás 
tedy čeká? V říjnu nás čeká soutěž o nejlepšího 
krasopisce a příprava na Helloween a nakonec se 
budou trénovat scénky na lampiónový průvod. No, 
myslím, že málo toho není. Tak si to pořádně užijte. 

                                                                         Eliška Farová  

   
 

 

Sešli jsme se na hlavním nádraží v 7:20 hod a vyrazili 
jsme vlakem směr Praha hlavní nádraží. Pak jsme 
přestoupili na metro a jeli s přestupem do stanice 
Malostranská. Odtud už to bylo jen kousek do senátu. 
Po návštěvě  infocentra a získání propagačních 
materiálů jsme se koukli na film o Senátu. 
Potom nás vyzvedl pan senátor Jaroslav Doubrava a 
s průvodcem provedl Valdštejnským palácem. Po 
besedě s panem senátorem jsme navštívili 
Valdštejnskou zahradu. 
Cesta vlakem zpět utekla rychle a my se těšíme na další 
exkurzi a výlety.  
Míša Štíchová a Barča Štolfová 

 

Ve středu 19. 9. jsem já společně s dalšími dětmi z parlamentu, školních novin a rozhlasu jeli do Valdštejnského 
paláce, kde sídlí senát. Dozor nad námi měly paní učitelky Radimská a Štolfová, které celý výlet zorganizovaly. 
Exkurze měla velmi nabitý program. Nejdříve jsme šli do infocentra, hned poté jsme zhlédli dokument o tom, jak 
to v senátu chodí a co se tam dělá. A pak přišla chvíle, kdy se nás chopily ruce pana senátora Jaroslava Doubravy. 
Ten nás odvedl do paláce, kde nás předal velmi milému průvodci. Od něj jsme se dozvěděli o historii 
Valdštejnského paláce a o jeho funkci. A nakonec jsme zasedli do senátorských křesel a povídali si s panem 
Doubravou, který velmi přívětivě odpovídal na naše otázky. Pak už jsme si jen prohlédli valdštejnskou zahradu a 
odjeli domů. Exkurze byla velmi zajímavá a jedinečná. Moc se těším na nějakou další podobnou akci.  

Eliška Farová 

 

 



 
 
 

 

MOTÝL 6. ABC 
Týden od 8. 10. do 10. 10. 2012 byl na druhém 

stupni ve znamení akce Motýl. Jako první odjely šesté, 
sedmé a osmé třídy do Kytlic. Ve středu se pak na Mo-
týla vypravily devítky. 

Žáci 6. ABC vyrazili se sedmáky a osmáky v 
pondělí vlakem přes Děčín do Kytlice (velký úspěch 
měla futuristická německá vlaková souprava, kterou 
jsme jeli z Děčína do Kytlice). Hotel Kovošrot, kde žáci 
6. ABC bydleli, se naštěstí nachází nedaleko vlakové 
stanice Kytlice, a tak jsme se už před polednem ubyto-
vávali v pěkných podkrovních pokojíčcích. 

Po teplé polévce si děti vzaly míče a sportovní 
náčiní a využily hřiště u ubytovny. Při pantomimické 

hře se rozdělily do 
skupin pojmenova-
ných podle ovoce a 

zeleniny: 
MRKVIČKY, 

TŘEŠNĚ, ŘED-
KVIČKY, ŠVESTKY, 
JABLÍČKA, BROKO-
LICE a HRUŠKY – 

protože tématem 
našeho výjezdu byla 

zdravá výživa. Každá skupina si navrhla svůj erb a po-
křik a začala si připravovat krátký výstup o své zelenině 

či ovoci do lesního divadla, kam jsme vyrazili druhý den 
odpoledne. 

Po večeři jsme si předvedli skupinové pokřiky a 
erby. Každá skupina také vytvořila plakát na téma 
zdravá a nezdravá výživa – částečně jako koláž, čás-
tečně kreslený. Pak jsme si zazpívali při kytaře. Večerka 
byla v půl desáté. 

V úterý jsme si po snídani povídali o nebezpečí 
skrytého cukru a porovnávali jsme své jídelníčky. Mezi-
tím paní asistentka prohlédla pokoje a udělila nejlépe 
uklizenému pokoji Pořádníka a nejhoršímu Fujtajblíka. 
Po obědě jsme vyrazili do lesního divadla Mlýny, zde 
jsme se sešli se sedmáky a osmáky a pak jsme sehráli 
své scénky. Po návratu do budovy jsme se nasvačili a až 
do večeře hráli hry o správném stravování a přípravě 
pokrmů. Také jsme si povídali po jednotlivých třídách, 
protože Motýl není jen o zdravém a nezdravém jídle, 
ale také o vztazích v kolektivu, spolupráci a kamarád-
ství. 

Poslední den pobytu, středa byla ve znamení 
úklidu a balení, protože jsme jeli po obědě domů. I tak 
jsme si stihli zahrát ještě pár her. Nikomu se nechtělo 
zpět do Ústí (do školy) a většině se tři dny v přírodě 
zdály velmi krátké. 

Lucie Marková

Solární loď Kajman 
poháněná sluneční 
energií. 
Vyrobili L.Wilda a M.Štíchová při 
pobytu na letním ekotáboře 
v Německu. Několikrát jste ji 
mohli a ještě můžete vidět, jak 
se prohání v našem rybníčku 
v atriu školy. 

 

Akce Motýl 8. ročník 
Dne 8. – 10. 10. se pro 8. A a 8. B uskutečnila akce Motýl. Společně 
s námi jely i 6. A 7. ročníky. Avšak šestky se od nás po příjezdu 
oddělily a šly do hotelu Kovošrot, zatímco sedmičky a osmičky 
pokračovaly do hotelu U Skály. Společně s námi tam byly i paní 
učitelky Nademlejnská a Štolfová a pan učitel Mates. Letos jsme 
probírali drogy. Učili jsme, jaké druhy drog máme, jak na nás působí 
a jak nám škodí a že si na nich můžeme vypěstovat závislost. 
Všechno jsme probírali zábavnou formou typu kreslení tematických 
plákátů a vytváření scének. Hráli jsme sportovní hry a chodili na 
procházky. Byli jsme se například podívat k rybníku Lapáček a ve 
skalním divadle, kde jsme 
si naše natrénované 
scénky přehráli. Dokonce 
nám jednu scénku 
předvedli učitelé. Letos 
jsem si to velmi užila, moc 
se mi to líbilo a doufám, že 
si stejnou zábavu užiju i 
příští rok, tentokrát však 
už na akci Deštník. 

Eliška Farová 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 3. října navštívili žáci 9. ročníku 
Severočeskou vědeckou knihovny v Ústí nad 
Labem. Paní učitelka Frišová vybrala 5 
šikovných žáků, kteří soutěžili v různých 

literárních soutěžích, až 
po orientování se 
v knihovně. Ostatní žáci 
slušně fandili a pozorovali.  
Moc jsme si to užili a 
doufáme, že takových akcí 
bude ještě víc.    
     Terka Sinko 

Biomonitoring 7. ročníků 
Třídy 7. A a 7. B v rámci ekologického semináře šly 
společně s paní učitelkou Arnoštovou 
k Habrovickému rybníku, kde pozorovaly přírodu. 
Zkoumali jsme různé rostliny a živočichy a dokonce 
jsme si přinesli na ukázku i jepici. Dle jedné žačky 
ze 7. B to bylo velmi zajímavé a nové. O dalších 
ekozprávách vás budeme ještě informovat. 

Eliška Farová 

 

Vyhodnocení tematických prací  
6. ročníků - Vesmír 
Nejlepší práce z každého ročníku jsou 
umístěny      k prohlédnutí na nástěnce 2. 
stupně Př-Z-Ch. 
Nejlepší práce: 

6. A Zajanová Ivana Naše galaxie 
6. B Glöcknerová Julie Mlhoviny 
6.C Kotlíková Tereza Jupiter 
 

 

 

 
Jak se vám líbí ve škole? 
Kačka Brůhová 2. A: 

Líbí se mi tady a mám bezva kamarádky. 
Šárka Jirásková 2. B: 

Líbí se mi tady, v naší třídě je to super. 
Klára Vopěnková 2. B: 

Mám ráda paní učitelku. Líbí se mi tu. 
Kačka Pomajová  2. A: 

Mám se tu dobře. Mám tu hodně 
kamarádů. 
Daniel Mlejnek 6. C: 

Líbí se mi areál školy a trampolína. 
Veronika  Fuchsigová 2. B: 

Hodně se mi ve škole líbí, má tu 
kamarádky.  
 

 

 

 

 

Od září se za naší jídelnou usilovně buduje, upravuje se rumiště a náletové dřeviny. Co se tam ale tvoří? 
Vznikne zde nová učebna – učebna v přírodě. Učebna vzniká díky projektu Ministerstva životního 
prostředí, které takto podporuje ekologické a přírodovědné aktivity na školách. Učebna se vytvoří 
z několika altánů  z recyklovaného plastu. Budeme se tak moci o přírodě učit přímo v přírodě. Celá učebna 
ovšem nebude jen za jídelnou – budou do ní patřit také stromy v areálu školy – vznikne tu arboretum, ale 
také v atriu školy, kde bude přehled pokojových rostlin. Další část je v prostoru ekokoutku u jezírka, kde 
bude výstavka hornin s popisky a vodní rostliny a ryby v jezírku. 

Anežka Marková 

 

 

 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne 11. října 2012 se žáci naší školy podívali do Prahy na Deskohraní, což je festival deskových her - od 
karetních přes deskové až příklad po mankalové.  
Po příjezdu do Tyršova domu na Malé Straně se žáci seznámili s různými hrami, ve kterých se později 
pořádaly turnaje. Byly to např. Scrabble, Duch, Toguz Kumalak nebo Heck Meck. Z naší školy se umístili 
např. Eliška Linhartová na třetím místě ve hře Duch, Anežka Marková na prvním místě v téže hře nebo 
Ondřej Holub, který skončil na druhém místě ve hře Toguz Kumalak. 
Některé žáky zaujala nabídka her k prodeji a také si je zakoupili domů. 
Těšíme se na příští ročník. 

Anežka Marková 

 

 

 

 

 

Nachází se ve skalním kotli, který tvoří čedičové sloupy uzavírající údolí. Ty jsou výsledkem sopečné 

aktivity v mladších třetihorách. Z výšky 12 m zde padá Podlešínský potok a pod vodopádem protéká 

kamenitou sutí. Po několika stech metrech poměrně strmého koryta se poté vlévá zleva do Labe. O 

který vodopád se jedná? Vaňovský či Vrkočský. 

Vodopád je přístupný ze dvou směrů. Strmější východní cesta vede z obce Vaňov, volnější ale 

několikanásobně delší pak z centra Ústí nad Labem přes zámeček Větruše po vrstevnici. Oba přístupy 

jsou značené zelenou turistickou značkou.  

Ondra Holub 

 

 

  
         Když nám paní učitelka řekla, že pojedeme místo vyučování se třídou 6.A do Stadic, 
abychom poznali historii našeho kraje, tak jsme to vzali různě. Někdo se radoval, že se uleje, 
někdo nadával, že s „áčákama“ bude děsná otrava. Já jsem byla tak na půl. Hlavně mě 
zajímalo, co nás čeká, protože to bude první výlet na druhém stupni.  
        Sraz byl na vlakovém nádraží v 8.15. Do Stadic jsme odjeli v 8.30 motoráčkem. Vagón 
jsme celý zaplnili. Ve Stadicích jsme šli kousek po silnici na  Královské pole k pomníku 
Přemysla Oráče. Prohlédli jsme si pomník s pluhem. Dozvěděli jsme se, co je to pluh, co je 
radlice, co je dědina, co je haluz, co je reliéf. Seznámili jsme se s pověstí o Přemyslu Oráčovi 
a kněžně Libuši. Tam paní učitelka rozdala pracovní list, který jsme měli vyplnit část na místě 
a druhou část cestou. Z domova jsme měli svačiny a pití, tak jsme se všichni nasvačili.  
          Po svačině jsme šli ke studánce. Voda je prý léčivá. Vodu jsme nesměli pít. Od 
studánky jsme prošli k obrannému bunkru. Pak jsme odkráčeli na zastávku okolo krámku, ve 
kterém jsme si mohli něco koupit. Čekali jsme na autobus č. 3, který nás dovezl na zastávku u 
Hraničáře, kde byl rozchod. Já a holky jsme šly do McDonalda na hamburgery. 
Počasí nám přálo, výlet se mi líbil. Chtěla bych tam jet s rodiči znovu.  

Zuzka T. 
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http://cs.wikipedia.org/wiki/Metr
http://cs.wikipedia.org/wiki/Podle%C5%A1%C3%ADnsk%C3%BD_potok
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http://cs.wikipedia.org/wiki/%C3%9Ast%C3%AD_nad_Labem
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